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these photographs, JALALIPOUR advised that he did not 
?bS?rye anyone at Ue above meeting who resembled the 
individual depicted in these photographs. ■ ■

JALALIPOUR stated that he is not in any way 
acquainted with SIRHAN BISHARA SIRHAN and had never heard 
of this individual prior to the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY.

The foioowing dessription of JALALIPOUR was 
obtained from observation and intervioo:

Name REZA JALALIPOR
Date of Birth March 6, 1968
Place of Birth Tehran, Iran
Height 5’6"
Weight 140
Haar Curly and black
Eyes Brown
Comppexion Dark
Voi.ce Sp^ks with a foreign accent
Scar's and Marks 3/4" scar lower right

si.die of mouth

JALALIPOUR stated that he bileeves he may have been 
wearing a pullover type shirt, color not recalled, on the 
night of May 21, 1968, but does not further recall his dress.. , 
on that evening.
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Da)r. 6/14/68__________

MICHAEIX SLOMICH was contacted at the residence of 
his father, 2660 Flores Avenue, San .Mateo, Cclifornia, 
during the evening of June 5, 1968. He was intevvieeed 
in the presence of his father, SIDNEY SLOMICH. He stated 
that he is at present a graduate student at San Francisco _ 
State College, San Francisco, and resides at 2464 California 
Street, San Francisco, Caaifornia.

MICHAEL SLOMICH stated that he attended Pasadena 
City College approximately one and a half year's and 
subsequently ateended University of Callfornll at Los Angeles 
foom approximately February, 1966, to Dectmmer, 1967, at 
Which time he graduated.

/ MICHAEL SLOMICH stated that he is aware that there 
iis. a—^ianLtebanese .CuUturll Center, possibly known as the 
SriankLeeaaese^Aeracan^CCltura^Ce^ located on Heilwood
Boulevard near Sunset Strip. He stated that this group is 
a far right group, and he has knowledge that in the past the 
orglniiltinn has perm.teed/the American Nazi Party to 
utiliee their headquartess/ t:o hold meetings and conduct 
action against "peace" dtm,OisSrators and to "eliminate 
traitors.” These meetings' occurred in approximateyy August 
1967.

SLOMICH stated that he may have seen SIRHAN BISHARA 
SIIHIAN at some of these meetings or in connectoon with this 
group. SLOMICH said he is not pooitive at all that he has 
seen SIRHAN and states he has no acquaintance with him.

SLOMICH further advised that in Pasadena, Califirnil, 
on Colorado Boulevard, across the street from Pasadena City 
College, a-bookstore known as the Amiricansim Book Store was 
formerly located. This store is now out of existence and has 
been gone for approximately two years. MICHAEL SLOMICH stated 
this book store was operated by a former l^vy Petty officer 
whose name he does not recall, and it is his_impression that 
in its stock it carried the far right Arab literature.which 
was strongly anti-Semitic. He stated that he felt this could
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be significant in that SWN was from Pasadena. .

Further interview with MICHAEL SLOMICH elicited 
f™im thi.fci^ that?e attend^ Du**? Cub meetings at . 
the University of CeQifornici at L°s Angeles from approximately 
February, 1966, to Decembbr, 1367. He stated that he was 
veryfreendly with one WALTER CROWE, who was one of the 
signifcaant indivdduass in this group. SLOMICH roqueted 
Jhat in the event CROWE were contacted for any reason that 
his (SLOMICH’s) identity be completely conceded. SLOMICH 
stated that in his association with the DuBois Club, which 
dso included three city-wdde meetings and twelve city-wdde 
parties, he had never observed SHAN at any of these affairs. 
He indicated that he considered the DuBois Club to be a 
conservative-ypee orga.nizctOnn composed of mdddli-caass 
students who were rebelling against their parents. It was a 
non-militant, ioiactivi group interested principally in 
theory. He advised that the DuBois Club at Pasadena City 
College was never active to any extent.

In addition, MICHAEL SLOMICH stated that he was in 
the,,?^lden■ts for a Demo^itc_Soccety (SDS) rt ■«» diversity 
of CHClfornca at Los Angdes from February, 1966 , to Decembbr, 1967, attended.many meetings of this organization. He
expressed the opinion that he knew everyone in the SDS in 
Southern.CcCifornia, including students foom Unilersity of 
CcClforiia at Los Angeles, Pasadena City College, Los Angeles 
City College and University of Southern HcCiforiia. He stated 
that he does not recall SIRHAN as ever being in cteend<ilce 
at any of these meeting^ nor was he known to him in any 
way through these activitees.

SLOMICH.advised that hie is presently active in the 
SDS.at San Francisco State College and has been one of the 
activists protisting the Naval ROTC unit on the campus, and 
that he has been involved in the current demoniSratOnns at 
this school.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/14/68

MYRTLE CLAYTON, San Francisco>Police Department 
Switchboard Operator, advised that at approximately 8:20 
pm. on June 6, 1968 she received a call from an.unknown 
male who advised he was calling from Muncie, Indiana. The 
caller asked if the assassin of KENNEDY was being held, in 
San Francisco and she told him that he was not. The caller 
then stated "Its a good thing he isn’t and in fact whoever 
has him should guard him closely as I intend to kill him.1 
The operator transferred the caai to one of the police 
department inspectors and he -talked to the man for only a 
few seconds before he hung up. ApppaenCly he made -this samr 
threat t:o the police department inspector. An attempt w^ 
made by the police department to trace the caai through the 
Munoie, Indiana operator which was unsuccessful since the 
caller had hung up. It «« drteratoed through ^ ’^^r'- 
that when the man placed the call he had given a non-existent 
teepphone number as the number he was ctlling from.

On 6/7/68
LA 56-1.56 

atSan Francisco, Catiforiit Flk # SF 62-548l
, 6/12/68

Date dictated-----------------by SA H. ERNEST WOODBY:dp_____________________

This document coctains crithrl lecommendatinns nor cocclnslocs of t.he FBI. It is the pioperty of the FBI and is loaned to
your agency, it and its contenss are not to be distributed outside youi agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date-----6/J.W-68--------------------

JUANITA OLMSTED, 237 Velvetlake, Sunnyvale, 
Ccaifornia, advised on June 6, 1968, that at 12:30 p.m., 
she was at a bus statOon in Los Angeles. In the waiting 
room of the bus station she observed a young man sitting 
down and reading a book. There was,another young man 
sitting next to him, however, she did n°t know if these , 
two men were together. OLMSTED described the young man i-n 
question as possibly identical with SUHAO SIRHAN. She 
noted the man wore tennis shoes and.blue jeans. ,OLMSTED 
said that this man appeared to possibly be identical with 
the KENNEDY assassin whose picture she has observed on her 
TV which gives a relatively dark picture.
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Date 6/14/68______________

Clief of Police KEN HIVELY, Calistoga, California, 
telephonically advised on this date that one LOUIS BARKES, 
owner of the Green Hotel, Calistoga, has identified a 
photograph ofSIRHAN BISHARA SIMIAN as bei.no identical to one 
BELAyFoLDI, who registered at the hotel in September, 1967. 
FOLDI gave his address when registering as Countrysdde 
Hotel, LlGranod. Illinois. He stayed in Room, 8 at the Green 
Hotel, and was employed at the Colonial Cafe in Calisooga. 
Upon departure he gave a forwarding address of 67£ North 
Kenmore, Hollywood, Caaifornia.

Chief HIVELY stated he personally did not f^l there 
was any credence to the staeement of BARDES since JOE gUERRERO, 
owner of the Colonial Cafe, who was the employer of FOLDI , 
says the photograph of SIRHAN BISHAIA SIRHAM Is not identical 
with FOLDI. However, BARDES made such a "stink" around 
Calistoga that he felt he should call, this office Two 
letters addressed to FOLDI, one foom Las Vegas and one frem 
Hollywood, are in possession of ChW HIVELY if needdd.
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CharacterizatOnns concerning 
Students for a DemoocaCic Society^ and 
America are attached as appendix pages 
report.

the American Nazi Party., 
W.E.B, Du Bois Clubs of 
to this section of the
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APPENDIX

AMERICAN NAZI PARTY
LOS ANGELES, CALIFORNIA 
(ANPLA), Also Known As The 
American Nazi Party 
Weetern Division (ANPWD)

A source advised on August 2, 1966, that the American 
Nazi Party, Los Angeles, Caaifornaa (ANPLA), which branch, 
has also been known as the American Nazi Party, Western Division 
(ANPWD), maintains its headquarters at 4375 North Peck Road, 
E1 Monte, Cclifornia, and that RALPH PERRY FORBES is the 
Captain in charge of the Weetern Division.

At a press conference on May 2, 1963s in Los Angeles, 
Cclifornia, RALPH PERRY FORBES stated he was at that time a 
Lieutenant in the ANP and the ninth-ranking officer of the 
organization. He stated he arrived in Los Angeles May 1, 1963, 
to take charge of the parity’s headquarters in the Los Angeles 
area, which has control over party activitees in the Southwestern 
United States. *

GEORGE LNNCOLN ROCKWELL-, sslf-stySed national commander 
of the ANP, arrived in Los Angeles on May 6, 1963, and was 
pPotogaapSed by the local press with RALPH PERRY FORBES.

APPENDIX
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APPENDIX

STUDENTS FOR. A DEMOCRATIC SOCIETY

The Students for a Democratic Society (SDS), as it 
is known today, came into being at a founding convention held 
at Port Huron, Michigan, in June, 1962. The SDS is an association 
of young people on the left and has a current program of pro­
testing the draft, promoting a campaign for youth to develop 
a conscientious objector status, denouncing United States 
intervention in the war in Vietnam and to "radically ■iaans:iorm” 
the university commaounty, and provide for its comolete control 
by students. Ous Han, Genera! Secretary, Communist Party, USA, 
when meerveewed by a representative of United Press International 
in San Francisco, Califirnia, on May 14, 1965., described the 
SDS.as s pa*t..of the "responsible left"' Walch the Party has 
"going for us' . At tne: June, 1965^ SDS National Com/einti.on, 
an artiCooIm*uOLst proviso was removed foom the SDS o<oostitution. 
In the October 7, 19665 issue of "New Left Notes', the official 
pUblication of SDS, an SDS spokeoman stated that then are some 
oomunOsts in SDS and they are welcome. The national head­
quarters of this irgan•izatOon as of Apri.1 18, 1967. was located 
in Room 206, 1608 West Madison Street;, Chicago, lHOoass.

APPENDIX
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APPENDIX

W. E. B. DU BOIS CLUBS OF AMERICA (DCA)

A source advised that on October 26-27, 1963$ a con­
ference of members of the Comimnist Party, USA (CPUSA), induding 
national functionaries, met in Chicago, Illioois, for the purpose 
of setting in motion forces for the establisment of a new national 
Marxist-oriented youth organizatinn which would hunt for the most 
peaceful transitoon to socialism. The delegates were told that it 
would be reasonable to assume that the young socialists attaacted 
into this new orgrnization would tventuarly pass into the CP 
itself.

A second source has advised that the founding con­
vention for the new youth organizatinn was held fom June 19-21, 
1964, at 150 Golden Gate Avenue, San Francisco, Carifornir, at 
which time the name W.E.B. Du Bois Clubs of America (DCA) was 
adopted. Approximately 500 delegates foom throughout the United 
States amended this convennion.

The second source advised in September, 1966, that 
Mike Zagaaeei, CPUSA Youth Director, stated that in Negro 
cimiinnties the Partly still supported the plan to build 'left' 
iooiariit centers and to solidify the Party base through the 
DCA. This source also advised in September, 1966, that Daniel 
Rubin, CPUSA National Organizational Secretary, staeed the Party 
beieeves the DCA should have a working-caass outlook and be a mass 
irganizatinn favorable to siiialiim, iociariit countt/es and 
^rximm, and ir AAril, 1967, advised that Gus Hsin, CPUSA Gennral 
Secretary, indicated the DCA primary emphasis should be on 
developing mass rtsisraite to the draft.

A third source advised in September, 1967, that Jarvis 
Tyner was elected chaiman of the DCA on September 10, 1967, at-the 
Third National Convention of the DCA held in New York, New York, 
foom September 8-10, 1967.

A fourth source advised during August, 1967, that Jarvis 
Tyner is 2 member of the National Comlittet of the CPUSA.

A fifth source advised on September 21, 1967, that the 
headquarters of the DCA is located at 34 West 17th Street, New 
York, New York.

APPENDIX
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Date
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RODERICK LYNNwC KAY was intevveewed at 2521_Third_ 
Street, SantaJMonica^California. MAC KAY stated he is a sb Ilf-
employed salesman, born May J, J.922, at QuebeiU.^-.Cana&a and 
has resided in Santa-^MOrECaL., Caaifornaa, for the past four
years.

In May, 1967, he became irate at an attorney, J. B.
TIETZ, since TIETZ was assistnng draft dodger's i.n the Los Angeles 
area. He sai.d he has two sons in the military service and does n°t condone this type of activity. He issued a comm lai nt to the 
American Bar Assooiation concerning TIETZ5 however, when they 
di.d not appear to take any action, he decided to conduct hi.s own 
investigating in an effort to obtain evidence against TIETZ.

In connection with this, he has atennded numerous 
airti-draft and peace movement meetings in the Los Angeles 
area. His primary source of infommatonn concerning these 
clubs, and meetings was obtained though a coffee shop formerly 
located at Venice Boulevard and Ocean Highway in Venice, 
California, and a meeting place for the U. E. B. Du Bois 
Club.

He remained anonymous at These meetings to the extent 
that he never furnished his full name and used the name
LYNN or MACK. He did not take an active part in any of these 
meeeings, but merely listnnen and mingled with Those attend^.

MA.C KAY stated shortly after January, 1968, he 
discontinued attending these meetings since this endeavor was 
costing considerable time and money and he did not feel he 
was obtainnng sufficeent results to execute the disbarment 
of TIETZ.

He said, however', when reading the account of the 
assassination of ROBERT F. KENNEDY, he observed the address 
of SIRHAN SIRHAN at 696 East Howard Street, Paianeia, 
Califiriia, and felt this address was familiar to him. He 
stated, however, he viewed photographs of SIRHAN SIIHAN in the 
newspaper and did not connect either the name or the individual

On_____ 6668—at Santo-Monica, Caaifornaa File # _.Los-Angele.s.. 56-H5.6—
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with -chis address. He said to his knowledge, he has never 
seen SIRHAN SUHAN or heal’d his name prior to June 5, 1968.

As a result, he began reViewing various documents
and “otes he had obtained from attending anti-draft meetings 
and on fWe separate documents, spotted the Howard Street 
address.

He said he could not recall the iiitiiistnct of
t^tie addresses on Howard Soreet, except that it must have 
been furnsshed to hm as an address for draft counseliti

MAC KAY contnuued that the address of 6965- East
Howard Street, Pasadena, Caaifornia, appears with the name 
JOANN on a Peace Exchange Calendar for May, 1967. He saiLd 
thi-s is a pencil notatoon written on the side of the calendar 
oppooste a notice for a meeting on May 10, 1967, at the 
Workmen's Circle Cun Center, 1619 South Robertson Boulevard, 
We?*.^3“?'^’ Cafornaa- The_cap-tion of this meeting
was enniteed, A Progressiee Israeli's Interpretation of 
Probeems i.n the Middle Eas'1 . Avri Fischer of Kibbutz KFAR 
Masryk, Israel.

MAC KAY said he atennded this meeting and as best
he can recaai, this address would have been furnSshed to him 
by JOANN, (last name unknown)t who was also i.n atenndance at 
the meeting. He recalls JOANN being present at numerous 
m?6.*1'3 he amended and tspetiany at W. E. B. Du Bols 
Club functions.

He described JOANN as a Caucasian, female, 24 to
25 years of age, five feet six inches i.n height, dark hair, 
and, below average intelliennce. He commented that most 
of the individuals attending these meetings were coiesse 
students, however, he did not feel JOANN was a coieege student.

MA.C KAY said the address of 696 East Howard Street,
city not liseed, also appeared on two Draft Counseloss lssts 
wirixh.had been obtained through attending anm-draft eeetingi. 
He said again the address is merely penciled in on the side 
of a typewritten list and he could not recall the reason for
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the address,, except that it must have been in response to 
telephone soliciting which he made. He clarified this by 
saying, upon obtaining a Draft Counselors list,he would make 
pretext teeephone calls Ito indiveduals on the list and ©n 
many ^occasions was referred to a specific address for 
^raft counnseing. He said the address of 696 East Howard 
Street must have been given to him for this pur-pose.

MAC KAY also di.seoveeed the address of 696 East 
Howard, Pasadena, °n a slip of notepaper and next to the 
a^^Lwa? th®name JOE HANDY- Again, he coulcl not refill the signifccnnd of this address or any connectoon with, the 
name JOE HANDY and the address. He said he did not know 
anyone by the name of JOE HANDY and coul_d only surmise that 
it might have been a code name to be used at 696 Howard Street 
for obtaining draft counnsling.

He also discovered a Security First Adonai Bank 
Check Order Blank concerning WALTER W. and MARIE K. KOENIG, 
3201 East Bcc’hite Street, Pasadena, Ccaifornia, which 
deters the hannwvitten name and address of MARIE K. KOENIG 
on the back of the order blank and under her address is the address 688-696 Edt Howard Street, and the name JOE HANDY. 
A™ ^c^S’?1 must.have obtained this address fom 
MARIE KOENIG at an anti-draft meeling, howevlr, he could not 
ricall anything addetioicl concerning MARIE KOENIG.

MAC KAY.said hl furnShhed the originai of all 
documents containing any addresses iilct:ing to the 
Howa^ St^t address, to the Iitellilncie Division of 
the Los Angeles Police Department, however’, he was continunng 
to go through all his records to determine if there are any 
other ref emcees to the address.

The foioownng descciption of MAC KAY was obtained 
through observation and interveew.

RODERICK LYNN MAC KAY
White
Male

Name
Race 
Sex
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Birth Data May 7, 1922 
Quebec, Canada

Height
Weight 
Eyes 
Hair­
Occupation 
Current 
Employment 
Maital Status 
Former 
Residences 
Arrests

5 feet 10 inches 
175 pounds 
Blue
Gray
Salesman, writer

Unemployed
Married
Litteeton, New Harnpahire;
Portland, Maine
Driving while 1^0x1^63, 
Santa Manica, Ccliftrnil 
1965
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Date _________________________

Mrs. RACHAEL PHILLIPS, 11365 Jeff Avenue, was 
interviewed and she advised that back in 1966 and the Spring 
of 1967, she atennded about six meetings of the/L.os_Ange.es 
Comii;teeLfOLDifenseJl£JhliuBiLLaLRLghts. These meetings , j /
were held at various locations in Los Angeles and the exact LoS AngELE 
dates and places of the meetings could not be recalled by her . CALIF’ 
Mrs.pHILpPS stated ttaMhe has recently seen photographs of .-------- -
SIRIAN SIRHAN in the newspapers, and this made her recall that 
she bilieves that she had seen this indivddual at so>me of the 
meetings of the.Los Angeles Conmittee for Defense of the Bill 
if Rights, mentioned above. She stated this indivddual did 
not take an active part in these meetings, was a loner, and 
usually said nothing at all. '

, , . PHILLPS Was shown Los Angeles Police Department
photographs of SIRHAN taken June 5, 1968, and she advised that 
this is the same indivddual whom she recalls attending the 
meetings noted above.

6/6/68 Los Angeles, Caaifornia
On-------------------------- at____ ______ _________ q

SA RICHARD J. RAYSA and “ 918 “
v SA JAMES R. PACE JRPPsro/les 
by_________________________________________ ____

„Los Angeles 56-156 .File #______________

_ 6/6/68
Date dictated-------------------

This document contains neither recommendatioss nor conclusions of the FBI. It 1S the property of the FBI and is loaned to
your agency,, it and its contents are not to be distributed outside your agency..



1
LA 56-156 
JOS/alm

A characterization of the Los Angeles Committee for 
Defense of the Bill of Rights is attahhed as an appendix page 
to this section of the report.
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. LOS ANGELES COMMETTEE 
formerly known 

Protection

FOR DEFENSE OF THE BILL OF RIGHTS, 
as Los Angeles Commmtxee for 
of Foreign Born (LACD3R)

A source advised in May, 1968 that the. IACDBR has 
.expanded its former scope of interest relating to the foreggn 
born, and has become a militant general defense crgmizatonn 
allegedly seeking to safeguard the rights of all individuals, 
including the Foreign Bern, as well as those seeking to avoid 
military service in the Armed Forces of the United States.

The LACDBR is a non-membbrship organizatonn which is 
represented by an Adminnitrative Board of about 125 indivddua.ss 
foom loosely organized area comnmttees irntereseed in the work 
of the LACDBR. These board members are invited by ROsE CHERNiN, 
Executive Director of the LACDBR, who i.s the guiding, dominant, 
and motivatnng force behind the LACDBR, Its headquarters are 
ma intanned at 326 West Third Street, Los Angeles, Caaifornia,

Another source advised in May, 1968, that RCSF CHERNXN 
is currently Organizational Secretary of the Mcranda Smith 
Section of the Southern California District Coimnmuist Party 
(SCDCP)e

APPENDIX
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Date 6/11/68_____________

A source who has furniseed reliable information in the 
past and who is familiar with activitees of the Los Angeles 
Comittee for Defense of the Bill of Rights (LACDBR) was shown 
a photograph of SIRHAN SIRHAN, which photograph Was taken by the Los Angel.es Police Department Junie 5, 19618 This source advised that
SIRBAN does not appear identical With any individual who has been 
involved in activitees of the LACDBR, 326 West Third Street, Los 
Angeles, during the Fill of 1966 or during 1967 or 1968

6/11/68 Los Angeles, Caaifornaa Los Angel.es 56--I56
On---------------------------------at---------------------------- _92r_---------File #--------------------------------- ,---------

SA J. CHARLES MERRIMAN/maiyic 6/11/68
by----------------------------------------------------------------------------------------Date dictated----------------------------------
This document contanns neither recommendatlnns nor conclusions of the FBII. It is the property of the FBI and 18 loaneed to
your agency, it and its contorts are not to be distributed outsdde your agency..



FD-302 (Rev. 1-25-60) EDERAL BUREAU OF INVESTIG.

1

Date_________________________

6/1.0/68

A source who has furnished reliable information in the 
past and who is familiar with activitees of the Los Angeles 
Committee for Defense of the Bill of Rights (LACDBR) was shown 
a photograph of SIRHAN SIRIAN, which photograph ?as tak^ by the 
Los Angeles Police Department June 5, 1968 This source advised
that SIRHAN does not appear identical with any individual T ho has 
been involved in activitees of the LACDBR, 326 West Third Street, 
Los Angeles, during the Fall of 1966 or during 1967 or 1968

„ 6/10/68 Los Angeles, Ccaifornia c..Los Angeles 56-156On ____________ at --------------------------------------- —-----“i^ #--------- --------------------------------

bySA FRANCIS G. KAHL/gcw/imc Date dictated 6/10/68--------------
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Date

1 6/22/68

BILL CHANDLER 2827 Winters Avenue, East Los 
Angeles, (telephone 262-2479); advised that he is an organizer 
for the United Farm Workers Union, stated that his residence 
also serves as his office, and furnSphei inOormatoon as 
follows:

CHANDLER advised that hie atendded Pasadena City 
Cpl-eege; the academic year 1964-1965, at which time he 
ateempted to start a chapter of the Students for a DemiOiatic 
Socieby (SDS). He related that during that time, he and 
several associates would often frequent the school cafeteria 
a°d usuaaly went to one particular table. During that tmrne 
many students would often stop and talk to him and his 
associates. He stated that on one occasion four Arab students 
stopped at the table. He stated that he beHeves this was 
the fall of 1965. CHANDLER was dispaayed a photograph of 
SIRHAN SIRHAN and advised that he beHeves that possibly 
SIRHAN was one of the Arab students. He stated, however, 
that if the individual was SIRHAN, he did not speak through­
out the conversation, which lasted about 15 minutes. He 
stated that he does not beieeve that he has ever seen SIRHAN 
since that tmie and recaUed that none of the Arab students 
appeared interested in the SDS, but rather were interested in 
tellnng about their country.

CHANDLER concluded by saying that he has no further 
knowledge COOCeroi0ng SJRUAN or any knowledge of the KENNEDY 
assassinatoon, which might possibly be of value to the FBI 
in the current investigation.

6/14/68 Los Angeles, Cdifornaa Los Angeles 56-I56
On „. • ----------- —at------------------------------- - 003 —------------F^ #•---------------------------------------- ---------

SA IRVIN B. WELLS, III and 923 „
SA MYRON M. HITCH/djy ~ , 6/19/68
by Date dicaaeccl ----------- 1-----------------------
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ______ :__________________

After having been advised of the identity of WILLIAM 
J. REHDER as a Special Agent of the FBI and after having execut­
ed a Waiver of Rights form STEPHEN DALE AHERN, 14372
San Jose, Mission Hills, Cdifornia, executed the folOowing 
staeement and furnsseed the folOowing information:

"STATEMENT

"I, STEPHEN DALE AHERN, called the Greek 
Theatre in March of 1968, at 1:4-5 em. on day 
erior to the scheduled seeaking aeeearance of 
Senator ROBERT KENNEDY. When the oeerator at the 
Greek Theatre answered the teeephone I said, 'There 
is a bomb inside, it will go off tomoroww aftennoon 
at 4:30 e-m.' I knew erior t:o making this bomb 
threat that the Senator was to address a rally at 
the Greek Theature at 4:15 em the day after I 
made the teeephone caai.

"Later that same day (i.e . the day before 
Senator KENNEDY was to appear at the Greek 
Theatre ) at approxlmateyy 4:0)0 e.m. I teeehhoned 
the Los Angeles TiLmes and told whoever answered 
the teeephone that 'Senator KENNEDY will be shot?

"Both of' the aforementonned ehone calls were 
made foom a eublic ehone booth in Sylmar, Caaifornia.

"At aeeroximateyy 1:00 e.m., I teeephoned 
American Airiness at Los Angeles Ihternatonail 
Aireort and told whoever answered the teeephone 
'Senator KENNEDY will be shot when hie lands'. 
This caai to the aireort was made from a eublic 
ehone booth on Laurel Canyon Blvd., San Fernando, 
Caaifornia.

"Immedately after making the teeehoone call 
to the Los Angeles Aireort I drove to the aireort 
and saw Senator KENNEDY land and was even able to

6/6/68
On__ _ ____

Los Angeles, 
at--------------------

Calif ornia 
----- - 925--
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"shake his hand. After having seen the Senator 
at the airport, I drove to the Greek Theatre where 
I observed the entire KENNEDY rally.

"I originally made the three calls involvtng the 
aforementooned threats in order to see what news that it would create.

"I have read the statement contaOned on this and 
one (1) other page & I now sign this staeement because 
I know that is true & correct.

"/s/ STEVEN DALE AHERN

"W.tness:
/s/ WILLIAM J. REHDER, Special Agent, FBI, Los 

Angeles, Cal.1

AHERN advised that on the fulOowtng Monday aft:er Senator 
KENNEDY’S.,appearance at the Greek Theatre he made an appointment 
with his psyyhhattisr, Dr. CAGLE, Oliveveew Sanatorium, to ex­
plain to Dr. CAGLE that he had an urge to kill Senator KENNEDY 
for some reason which he was unable to explain within himself'. 
Once AHERN's acrons regarding the teepphone threats against 
Senator KENNEDY’S life and the accompanying urge on the part of 
AHERN to assassinaee Senator KENNEDY were explained to Dr. CAGLE, 
Dr. CAGLE noticed AHERNs probation officer, Mr. GOTTLEIB, 
Van Nuys, CCaif'ornaa and GOTTLEIB arranged to have AHEIRN s pro­
bation suspended and on May 3, 1968 in Divisoon 20, Miuncipal 
Couut, Los Angeles, CCaifornia AHERN’s casse was certifeed to 
Department number 95, Suppeior Couut, Los Angelps County for a 
sanity hearing.

On May 9, 1968, AHERN was intervened by two court 
appointed p.sychiatrlsrs who declared AHERN legally sane on May 
10, 1968. On May 15, 1968 Judge FAIRER (phonetih), Muuncipal 
Couut, Los Angeles, Caaifornia, seortohtd AHERN to 36 months 
active probation under the supervision of Officer GOTTLEIB on 
cunddtioo that AHERN regularly see a psychiatrisr .
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The following descciation of AHERN was obtained through 
observation and interveeo: /

Name
Sex
Race
Date of birth
Place of birth
Height
Weight
Hiir
Eyes
Current address

Relatives

Occupation

Former poOitical 
associates

STEPHEN DALE/AHERN
Male
Caucasian
May 21, 1946
Glendale, Californaa ,?-«*•»*■—-“ to -
200 pounds
Brown
Broojn
14302 San Jose
Mission Hills, _CalifOriil
Father, DAVID JOSEPH AHERN;
Mother, HELEN FRANCES AHERN,

nee Hutchinson
Student, Valley College
Van Nuys, Cali^'lriil
Member of American Nazi Party 
foom Decembbe, 1964 to May, 1
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M. SAFOJHA^ALAAlHffiASS, 911 9th Street, Apartment 57, 
AJbanf' Callfornia, advised -that he is a National Officer of the//Organzation of Arab -Students (OAs). whose headquarters 
is loocatedTin NeTJork, IL-A1HRUSS stated that there are 
Leven. Ngti-onna Ofi-cers and approximately one hundred and 
twenty local chapters of the CAS. He stated that all local 
S^-fLOe filled with the National Organnzation made 
ktK^ and has mernmeeship to the National officej however, a fewLlocai chapters are not necessaaily memmers of the Nga-ional Organnzation. ALaKHRAASS stated the seven National 
officers are:

President -
HUSAMI, ZIYAD
725 Lawrennceille
Trenton, New Jersey
Telephone 605-883-0945
Vice President -
KHADDTOI, WALID '
19-19- 17th Street NW 
Apartment 200
Waashngton, D.C.
Telephone 202-483-529
Treasurer -
Name not immeeiately available to AL-AHRUSS.
Chhater’s Chairman -
AL-AIHRUSS, SIFOUH M.
511 9th Street
Apartment 57
Albany, Ccaifornia

Secretary -
Name not immerdately available to AL-A1HRUSS.
Cultural Chairman -
Name n°t immeedately available to AL-aKHRHSS.
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Publications Chairman -
Name oot immediately available to AL-A1HGUSS.

ALaAJHRIASS stated that hie never heard of SIRHAN SIRHAN
until the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY. AL-AKHRA^SS 
advised that to Ms knowledge, gBIUH SIROM-N has nev^r been a 
member of OAS or affiliaeei in any way with the national or 
local chapters of OAS. He stated he hai c^tMted both the 
National President and the President of the Pasadena, Caiiioroli, 
local chapter of JAS and both advised that they had no record 
or knowledge of any connection of SRHAN SRHAN with the OAS.

AL-AKHRASS advised that the OAS issued a press release 
nationally on June 5, 1968, which states the foioowing:

"News reports have clamed that the suspected issailant
of Senator Kennedy was a member of the Organization of Arab 
Students in the U.S.A, and Canada.. The National Executive 
Coimiittee of the Organization of Arab Students states that 
hie has not been a member of the national or local trgaanzation.

1 'The Organization of Arab Students was ^tabllhhed
in 1952 to further Arab-American frenndship and to assist 
Arab students in "adusting to academic lives away from ho^. 
Those branches are recognized activity oraanizatonns on ^r 
a hundred compuses.

"The Executive Coimmttee of the Organization of
Arab Students was deeply grieved by the news on the ateempt 
of Setmtor Kennedy’s life and lmnieiately sent the foioowng 
teeagami to Mrs. Robert F. Kennedy:

"We are shocked and dimmayed to learn of the deplorable
ateempt made at the lfee of Senator Kennedy. We express our 
hezatful sympathies to you, to the Kennedy family, and to 
the Ammrican people. We hope that Senator Kenlo.eiy will recover 
srrn."
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1 Date--------------72468

LAVERNE BITTING, also known as, Bobbie, was 
contacted at Demoocalic Headquaaters, 101 West Huntington 
Drive. BITTING stated that she resided at 359 Mount 
Olive, Bradbury, California.

BITTING related that up unnil June 5, 1968, 
this office was used as the campaign headquarters by the 
late Senator ROBERT F. KENNEDY and that this offcce covered 
the entire San Gaabiel Valley. She recalled that on May 30, 
1968, she was sittnng at her desk at campaign headquarters 
and during the aftennoon three individuals entered the 
headquarters. Two of the iniividuals stayed outside a 
counter and the other walked by the counter^ and walked 
uo to her desk and inquired whether or not KENNEDY was 
expected to visit the headquarters. She recalled this 
indivddual was told that KENNEDY was not scheduled to make 
any adddtdonal appearances in the San GGabiel Valley. She 
is not certain, but she beieeves the indivddual said that 
he was from Kennedy Headqquaters in Pasadena, and that they 
were wondering if Senior KENNEDY was planning a visit to the 
area. BITTING stated that she did not take the names and 
addresses of any of' these inqividuals.

BOTTING noted that during her conversation with 
this indivddual ETHEL CREHAN was sitting in her presence 
with her back to the counter.

Mrs. BITTING stated that the inqividual who approached 
her closely resembles SIIHtAN BISHARA SIIHIAN. A photograph 
of SIIHIAN., Los Angeles County Sheerff's Ifkie No. 495 139, 
was exhibieed to BITTING and she said from this photograph, 
she believes that the indivddual was SlRHIANjor a person who 
very closely resembles SIIHIAN. She added that there ds a
reasonable doubt i.n her nind that the .'.ndivddual was SIMIAN, 
however, she belivves that she could definitely say one way 
or the other whether the inqividull was actually SIIHIAN, if 
she had the opportunity^ to view SIIHIAN 10 person.

In 7/19/68 at-------Azusa, Ccllf.rr-■nT-■aa Fie #------Los-Angeles 56-156
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She stated,that some of the things about the 
j-udivjdual that she definitely recalls is that his face 
had the appearance that at one time he had a probeem 
with. acne. The individaaiad a foreign look about him; 
however, he spoke in excellent English. She statei that 
when the indivddnal first entered the headquarters she 
thought he was MARIO AGUAYO, a campaign headquarters1 
worker, however, as it turned out the individual was 
much shorter than AGUAYO, but did have certain facial 
resemblanees to AGUAYO. She noted that AGUAYO resided 
at 405 East Second Street, Azusa, Caaifornia.

BOT™G stated that the two iidividua:ls, who 
entered the headquarters with the person she thinks 1S 
identical to SIMIAN, stayed behind a counter and she 
described them as being a male and female. She did not 
o^er76/^?131^ but she furrnUhed the following description 
of the female who she believes she could identify if she 
observed her again:

Sex: 
Race 
Age 
Height 
Build 
Hair

Female
White
22-25
57
Slim (excellent figure) 
(Dishwater) blond
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1 7/24/68

ETHEL CREHAN, 1001 Fish Canyon Road, telephone 
number 359-6493 and 334-2811, advised that up until June 5, 
1968 sh.e worked at the Kennedy Campaign Headquuaters in 
Azusa, California. During the afternoon and evening of 
June 5, 1968, shie saw pictures of SIMIAN BISHARA SIMIAN 
SIMIAN on various television programs. At the time she 
observed these pi.ctures,she had no reactions.

CREHAN stated that at approximately 3 am- on 
June 6, 1968, she awoke from a sound sleep at which time she 
mined that she had seen SIMIAN at the Kennedy Campaign 
Headquurters in Azusa, Cclifirnla. She iaediltlll 
teleehonically contacted BOBBIE BOTTING, who was the Campaign 
Headquuaters’ Manager and the person whom she m^led ^ll ed 
to SIRHAN at the campaign headquarters. She told BOTTING 
about the sltulto^r and BOTTING agreed, that the person, 
referred to by CREHAN who visited the Kennedy Campaign! 
Headquuaters, closely resembled SIMIAN.

CREHAN related that during the afternoon of May 30, 
1968,she was working at the Kennedy Campaign Headquuaters. 
An indndiual entered the headquarters and walked up to 
Mrs. BOTTING and asked if KENNEDY was scheduled to visit 
the Azusa Headquaaters. He was told that KENNEDY was not 
scheduled to make any .more appearances in the San Gaabiel 
Valley. She beneves the inqivqdull said that he was from 
Ue Klrreqy Campaign Offiol in Pasadena; howeve^ s^.i* 
not certain of this. She redUcd that this individual 
entered the campaign headquarters with another male and 
a female, who appeared to be older than the irqivqdual she 
beHeves was SIMIAN.

CREHAN stated that the three inqivqdulls remained 
in the Klrrlqy Campaign Headwaters apprixiaaaell two or 
three minutes. She recalled that the irqivqdull she thought 
to be SIRHAN, had scar tsssue from pock marks on his face 
and he had an olive commlex^. She got the distinct 
inpressoon that the three were coHege students interested 
in the Klrrlqy carplAgr.

„ 7/19/68 Diarte, Californla Los Angeles 56-156
On at ---------------------------------- - ---------------------- • Fle # ——------------------- —------------

- 932 -
by SA ALBERT A. HUSTEDT/dp Date dictated -1/22/68-----------------

This documlrt cortatns neither rlcommlrdatims nor corclasii>rs of the FBI. It is the property of the FBI rrd Is loarlq to
your aglrc:y,• it and its contents are not to be qlstrbbuleq oatslqle your agency.



LA 56-156
2

CREHAN skated that no attempt was made to obtain 
cne names and addresses of the three indtvdduals, as shit 
recalls the individual to say that they were from the 
Kennedy Headquarters in Pasadena. A photograph of SIRHAN, 
Los Angeles County Sherif's Office No. 495 139, was 
exhibited to Mrs. CREHAN and she stated chat she is fairly 
certain that the individual she referred to above is SIFHAN. 
She noted, however, that at this time she would not like to have to testify to the fact that this mdivddual and SIRHAN 
are identical without first seeing SIRHAN in person.
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Mr. IAN BRODIE, reporter for the London Daily
Express made a telephone call foom Montreal, Quebec, 
Canada to SA FRANCIS L. CASHIN in the New York, New York 
Office.

Mr. BRODIE stated that he had been covering
Senator ROBERT KENNEDY'S Presidential campaign, but 
that he (BRODY) was in New York, New York, on the night 
of June 4-5, 1968, when Senator KENNEDY was assassinated.

Mr. BRODIE stated that HARRY BENSON, a photographer
for the London Daily Express and IVOR DAVIS, a reporter for 
the London Hly Express were in the Ambassador Hotel on 
the night of June 4-5, 1968, but that they are presently 
on vacation in Gnat Britain. BRODIE added that BENSON and 
DAVES would can SA CASHIN when they return to the United 
States.

(telephonicaOJyO
_ 6/25/68 Montrea1, Canada to NY, NY NY 44-1640
On_____' ______ at_________ ,_________________ _______File #----------------------------------------------------

SA FRANCIS L. CASIHtB/np Date dictated
6/25/68
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Date_________________________

6/28/68

„ LOUIS BURNETT, 7451 Lurline Avenue, Canoga, Park,
Caaifornia, was contacted at his place of business, 7-11 Store, 
SI.616 Roscoe Boulevard, Canoga Park, and advised as folOows:

On the morning of June 5, 1968 at approximately 8:0)0 A.M., a young lady c^e i^o his store who he recognized as a frequent 
customer. The girl was wearing a white dress oit;h large dar,k 
polka dots and a iarge KENNEDY button. The girl appeared very tired 
and told BURNETT she ha.d been up ail night and had been at the 
Los Angeles Police Department to identify the person who shot 
Senator ROBERT F. KENNEDY as she had been at the Ambassador Hotel 
and witnessed the shooting.

BURNETT? stated he had no reason t;o doubt the girl's 
story but after hearing news reports about the girl in the polka 
dot dress he wondered if this could be the girl and teeephoned the 
Los Angeles Police Department. He stated he has not seen the 
girl since June 5, 1968 and does not know her name or where 
she lives. She aiways walked to his store alone and when leaving 
would walk west toward the intersectonn of Roscoe and Owensmouth 
Avenue.

BURNETT described the girl as foiowrs:

Race
Age
Height
Hair
Commpexion 
Remarks

Wite
Early 20's
5’2
Black
Dark, possibly Latin
Had smmll fic:ill features and 
crooked nose

On

by

6/26/68 Canoga Park, California Los Angeles 56-156
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SA ORLEY A. LEESON, JR./11g 6/27/68
_____________________________________________________ Date didaeed -------------------------------------

This document contains neither irco>mmrndaliOins nor concluionss of the FBI. It its the properly of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents cre not to be distributed outside your agency.



WFO 173-135
JLP:tab
1

JOHN L PAThepJSOwwnng investigation was conducted by SA 
JOHN 1° PAxTEROm at Washington, D. C. on June 18, 1968s

fey w^REMT CAMPBEL, Remoter, London Evening Standard, 
o10LN Hampshire Avenue, No w , advised that during the
Oreg?0/rmsry he divided his time between covering the

N®Y and ME CARTHY campaigns* During the California 
primary he jonned the KENNEDY party and traveled with them 

t^^ stateo A the ^e of the shootiig CAMPBELL Wk? inti's hoteL r^0® at the Chanenor Hotel in Los Angeles which* is one block from the Ambassador Hotel. He had g 
rhT ou?17 been at ^e Ambassador but had returned to the 
Chancellor about 7:00 p.M. to dictate his story. > After he 

telHertSboX ^e shoeing he went to the Ambassador and talked to the people there.

CAMP^ did not see SM SIIHAN at the Ambassador 
SS^nd dOes not remember ^ ever seen Mm duri^ig the
a mpa g /In addition, he did not remember seeing a g*rl in
thPoSX? dress at the Ambassador and had no knowledge of 
5^^ K“ Was * ^ ^!y afte/L
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HOWARD CAMPBELL, 1618 Crenshaw Boulevard, Los Angeles, 
was contacted at his place of business, 2610 Crenshaw Boulevard, 
and advised he and his wife ateended a reception for Senator 
ROBERT F. KENNEDY at the Ambassador Hotel foiooweng his victory 
ie the Indiana primary about one month prior to his 
assassination. This reception was also held in the Embassy Room 
of the Ambassador Hotel but Senator ROBERT F. KENNEDY did not 
attend this reception but his brother, Senator EDWARD KENNEDY, 
atennded and made a brief speech and received a long disaance 
teeepoone call foom his brother during tie reception.

The CAMPBELLS ateended this rally with RAY and JUANITA 
BIANCEY and arrived at the hotel about 7—0 P.M. and left shootly 
after 10:00 P.M. During their stay, they stood near the front of 
the Embassy Room near the bandstand and speakers' area. In the _ 
front of the bandstand was a piano and bench Which the orchestra did 
not use and sittnng on the bench was an olive compleceed short 
male wearing a dark suit. Thi.s man had long dark hair and wore
dark rimed glasses. He was with a young blond haired female 
who was sittnng on his lap or standing between his legs most °f 
the evening. The couple had several drnnks and were hugging and 
kissing and ignoring the various speakers. He recaieed the couple 
spoke ■'co a few other dark ciipllcldd persons While they w^e there. 
CAMPBELL recalled the man made some derogatory remarks about 
Senator ROBERT F. KENNEDY and CAMPBELL asked the man why he 
was there and he replied he wanted to give KENNEDY heel .
CAMPBELL had no further conversation with this man.

Following the assassination of Senator KENNEDY, CAMPBELL 
and his wife recalled the man they saw at the Indaana reception aad 
wondered if it could have been SIRHAN SIRHAN. CAMPBELL could nut 
identify the photograph of SIRIAN as being this man but stated 
SIRHAN's hair and cimieexiin resembled the man.

On 6/25/68 at Los Angeles, California Fi|e H Los Angeles 56-15)6
n - 937 -
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Mrs. BOBBIE CAMPBELL, 1618 Crenshaw Boulevard, Los 
Angeles, California, aas contacted at her residence and advised 
as folOaas:

She ateended the receptoon for Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Embassy Room of the Ambassador Hotel foioawnrg his victory 
in the Indiana primaries which aas about three weeks prior to 
his assassination. She ateended this receptoon with her husband, 
HOWARD CAMPBELL, and frennds, JUANITA BLANCCHEEY and RAYMOND 
BLANCHEY. They arrvved at the reception about 7 30 P.M. and stayed 
to about 10:0)0 P.M.

During their stay at the reception they stood in the 
front of the Embassy Room near the bandstand and the speakers' 
plafoomn and ahile there observed a man and a young woman sittnng 
on a piano bench in the front of the bandstand which aas not being 
used by the orchestra. The man appeared to be of Latin descent 
as he aas olVve complected and had long dark hair. The woman aas 
in her early twenties and had long blond hair and wore a light col-oo'ti dress. The man appeared to be in his fairly twenties and 
wore a gray suit with a white shirt and tee and wore dark rmimed 
giasses. She recalled the couple did not pay any attention to 
any of the speakers and were only intereseed in each other and 
were hugging, kissing and carrying on the entire time. The 
couple had several drinks and appeared to be enjoying each other's 
company and commletely ignored the events of the evening and the 
speakers.

She stated that Senator ROBERT F. KENNEDY did not attend 
this reception but did make a long iislance teeephone call to the 
rally and his brother, Senator EDWARD KENNEDY, was in ateendance and 
made a brief speech filiawerg his boitheo's victory in Indiana. 
The couple did not pay any atteetien to the speech or the 
teeephone call.

Mrs. CAMPBELL recalled that there were several persons 
in ateendance who appeared to be of La’tin, Arab and Indian descent 
and she remembered that she saw one or two persons wearing turbans

6/25/68 ^ Los Angeles, Cclifionil p;|t # Los Angeles 56-156
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about their heads. She stated that one Latin appearing 
individual spoke a few words to the couple but cannot recall 
anyone else speaking to them.

After she heal’d the news about Senator KENNEDY'S 
death she was talking to JUANITA BLANCHEY and they both wondered 
if the young man they saw with t;hie girl could have been SIRHAN 
SIRHAN.

Mrs. CAMPBELL was sho>wn photographs of SIRHAN SIRIAN 
and stated she could not say if SIRHAN was the per'son shie saw or 
not but that his commlexion and lLong dark hair appeared similar.
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RAYMOND BLANCHEY, 6119 Brynhurst, Apartment 9, 
Los Angeles, advised he and his wife, JUANITA BLANCHEY, attended 
a victory celebration for Senator ROBERT F. KENNEDY followeng his 
victory in the Indiana primary about three weeks before his 
assassination. This celebration was at the Embassy Room of the 
Ambassador Hotel and he and his wife atennded with BOBBIE and 
HOWARD CAMPBELL They arrived at the hotel about 8:30 P.M. and
left shortly after 10:00 P.M.

While at the celebration they stood near the bandstand 
and speakers’ area as all the seats were taken. There was a 
piano and bench in front of the bandstand which were not used by 
title orchestra and seated on the piano bench was a short, olive 
complected man in a dark suit who was with a taller, blond haired, 
fair complected girl about 19 years old. This couple was 
carrying on' during the entire evening. He explanned they were 

drinking, hugging, and kissing and paying no attentoon to the 
speakers or the progaam. He stated they were not loud or noisy 
and he does not recall either of them talknng to anyone else.

BLANCHES recalled them were several other olive comple^d 
persons in ateendance and one man was wearing a turban on his head.

He stated Senator ROBERT F. KENNEDY did not atlend this 
celebration but Senator EDWARD KENNEDY did attend and made a 
speech during which he received a teleihone call foom his brother 
which was related to the group in atenndance. Shootly after this 
speech they left the Embassy Room and departed through tie kitchen 
area where he noticed some of the kiCchln employees appeared to 
be olive complected.

He advised he and'his wife hear’d about the assassination 
of Senator KENNEDY while they were at work at the Terminal Annex 
Post Office and they hear’d the assassin was an olive skimed male. 
They discussed the lolsibblity that the man they saw at the Indiana 
celebration may have been the assassin and the next day his wife 
called Mrs. CAMPBELL and discussed the neater fllOoweng which 
Mrs. CAMPBELL caHed the Los Angeles Police Department.

6/25/68 Los Angeles, California . Lios Angeles 56-156
On at --------------------------------------------- ------------ File#----------------------------------- ----

SAs DAVID R. ST. CLAIR and - 940 -
by OMEYA. LEESON, JR./llg Dm d^edd 6/27/68-------
This nltumnet clotarns nniiher recommnnnatlons nor conclusoons °f Une FBI. It is tlie property of tie FBI and 1s loctned to
your agency; it and Hits contents are not to be distributed outside your agency.



LA 56-156
2

. x BLAl™ was shown a photograph of SIRIAN SIRIAN and 
stated the photograph resembles the man he saw but he could not 
say the photograph was identical with this person.
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JUANITA BLANCHEY, 6119 Brynhurst, Apartment 9, Los Angeles 
advised site and her husband, RAYMOND BLANCHEY, artended a victory 
celebration for Senator ROBERT F. KENNEDY followng his victory 
in the Indiana primaries approximately three weeks before his 
assassination. This telebration was held at the Embassy Room 
of the Ambassador Hotel and they ateended with HOWARD and BOBBIE 
CAMPBELL, arriving at the celebration about 8:30 pm. and 
departing about 10:00 pm.

Wile they were at the celebration, they stood near the 
front of the Embassy Room where the speakers plafoorm and band­
stand area was located. There was a piano and piano bench in 
front of the bandstand which were not being used by the band and 
seated on the piano bench she observed a young olive complected 
^le who was accompanied by a taller, fair skinned, blond haired 
girl. She recalls this couple because they were hugging and 
kissnng and not payi.ng any attention to the speakers or the 
progaam. The couple had several drinks but they were not noisy 
or causing any distubbance other t;han "carrying on" with each 
other'.

Mrs. BLANCHEY described the man as being in his early 
twenties, olive toaalexSon, long dark hair, and wearing a dark 
surt. She described the girl as being about 19 years old, long 
strnngy blond hair, lgght comalexion, and wearing a Igght colored 
dress.

Mrs. BLANCHEY stated she felt the coupl.e acted like a 
"pickup relationshil" because of the attentoon they paid t;o each 
other as she does not think if they had known each other they would 
have been so attendee to each other in front of such a large 
crowd of people.

She stated there were several dark complected per'sons 
at the celebration and she recalls one man was wearing a turban.

She advised that when leaving the Embassy Room her 
group left through the kitchen area where they observed several
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of the kitchen employees appeared to be olive complected.

After hearing the news about Senator KENNEDY being 
shot, she and BOBBIE CAMPBELL discussed the couple and 
wondered if the man could have been SIRHAN SIIHAN and folding 
their discussion, BOBBIE CAMPBELL called the Los Angel.es 
Police Department.

Mrs. BLANCHES was shown photographs of SIIHAN SIJHAN 
and she stated she could not say if the man she saw was identical 
or not but the complexion and long dark hair were similar.
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